
ZIENSWIJZE OP DE MULTIBANDVEILING DOOR DE OVERHEID, JANUARI 2020

Hierbij teken ik BEZWAAR aan tegen de verkoop van de 5G frequenties 700, 1400 en 2100 Mhz door de Nederlandse 

overheid. Deze frequenties zijn het begin van de uitrol van 5G, en de zwaardere frequenties zullen nog volgen om het 

geheel compleet te maken. 

Als burger van de staat der Nederlanden worden mijn rechten, persoonlijke veiligheid, vrijheid, privacy en gezondheid 

ernstig geschonden door de invoer van 5G. Ik teken ook bezwaar aan tegen het feit dat burgers in Nederland niet 

worden genoemd als doelgroep van deze veilingconsultatie. De verkochte frequenties zullen onze huizen, onze 

lichamen, onze openbare ruimte en onze natuur gaan doorstralen. M.a.w. de multibandveiling  heeft onmiddelijke 

gevolgen voor alle burgers van Nederland. Wij zijn dus belanghebbende.

Een uiteenzetting van mijn bezwaren vindt u hieronder

Voor de duidelijkheid: als ik spreek over straling, dan bedoel ik niet-ioniserende straling. Dus geen radioactiviteit e.d.

1. Mensen, dieren en natuur worden als PROEFKONIJN gebruikt voor een techniek waarvan niet is aangetoond dat die

veilig is voor de gezondheid. Integendeel,  klachten van mensen waar 5G wordt getest of ingevoerd, wijzen op ernstige

gezondheidsschade- zie onderaan dit document voor voorbeelden. Een grote meerderheid van het vele onderzoek 

naar 2G- 4G en andere vormen van electromagnetische (EM) straling, wijst op ERNSTIGE GEZONDHEIDSEFFECTEN, 

zoals kanker, (vroege) dementie, DNA schade, oxidatieve schade aan cellen, verstoring van het calciummechanisme in 

de cellen, onvruchtbaarheid en misgeboorte, oogschade, ADHD en gedragsstoornissen bij kinderen. En vele klachten 

als slapeloosheid, extreme vermoeidheid, concentratiestoornissen, (zware) hoofdpijn, tinnitus, duizeligheid, 

hartritmestoornissen, pijn aan het hart, enz.. Het betreft duizenden onderzoeken. Zie bijvoorbeeld het Bioinitiative 

Report 2019, een overzicht van het beschikbare onderzoek door internationaal erkende deskundigen, dubbel 

gecontroleerd: https://bioinitiative.org/  

Een ander overzicht van onderzoek: https://www.stopumts.nl/doc.php/Onderzoeken/83

En er zijn vele andere bronnen van onderzoek.

Van het onderzoek dat (deels) door de telecomindustrie is gesponsord, zegt maar 32% dat er schadelijke effecten zijn. 

Van het onafhankelijk onderzoek zegt 70% dat er schadelijke effecten zijn (dr Henry Lai, university of Washington). 

Wiens brood men eet, diens woord men spreekt.

2. De ICNIRP BLOOTSTELLINGSLIMIET is de hoogste ter wereld en is een wassen neus. Hij rekent alleen met schade 

door opwarming van het lichaam, met een kortdurende blootstelling, maar er zijn andere schade-mechanismen. En 

het gaat in werkelijkheid om jarenlange, mogelijk levenslange blootstelling. Heel veel onderzoek heeft 

gezondheidseffecten aangetoond ver onder de ICNIRP-limiet. Die is ongeveer een factor 1000 te hoog en houdt ook 

met allerlei ander zaken geen rekening, zoals het feit dat gepulste straling een veel sterker effect heeft. En dat een 

groot deel van de bevolking extra kwetsbaar is. Zoals (ongeboren) baby's, zwangere vrouwen, kinderen, adolescenten 

in de groei, ouderen, zieken. In 2019 is volgens het CBS 37,3% van de bevolking onder de 21 jaar en 32,6% boven de 

65. Samen 69,9%. En dan zijn de zieken onder de overige 31,1% nog niet meegerekend.

3. Ik protesteer tegen de VERPLICHTING VAN 98% DEKKING voor een draadloos netwerk, waardoor niemand meer 

een stralingsloos toevluchtsoord heeft, zelfs niet in de natuur. Wie ziek is van EM straling of dat wordt in de toekomst,

zal moeten vluchten uit Nederland. Nu al heeft ongeveer 3% van de bevolking ernstige klachten, en 35% milde tot 

matige klachten, volgens dr Martha Havas Phd, Trent University, Canada.

4. Ook wordt de maatschappij waarin ik leef nog verder bedreigd door DIGITALE VERSLAVING en hoge werkdruk 

waarin digitale bereikbaarheid een grote rol speelt.  Sociale vaardigheden worden daardoor bedreigd. 

5. De gezondheid van NATUUR, bomen, planten en dieren wordt ernstig bedreigd, en daarmee mijn voedsel en mijn 

leefruimte. De natuur heeft zelf geen stem om te protesteren. Er is allerlei onderzoek dat schade aantoont aan 

bomen, insecten, bijen, kikkers, vogels enz. Bijv 

https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0160412012002334 

https://ehtrust.org/science/bees-butterflies-wildlife-research-electromagnetic-fields-environment/

6. Het ENERGIEGEBRUIK zal enorm toenemen en als gevolg daarvan de KLIMAATCRISIS. Het klimaat vraagt om minder 

energiegebruik, niet om meer! Nu al kan Amsterdam het grote energiegebruik van de datacentra nauwelijks aan.

 

7. Het effect van EM straling bedreigt ook op andere manieren het KLIMAAT EN DE BIODIVERSITEIT Voor de aanleg 

van antennes moeten op grote schaal BOMEN, en mogelijk ook STRUIKEN EN PLANTEN worden GEKAPT EN 
WEGGEHAALD. Grote en oude bomen zullen zeldzaam worden, de biodiversiteit zal achteruit hollen. Hoe kaal en 

zielloos wil je het hebben? 



Ook voor het klimaat is dit slecht, want bomen en planten houden de temperatuur lager. 

8. Economisch is de uitrol helemaal niet noodzakelijk. Sterker nog, een ECONOMIE waarin vele mensen ziek worden 

door EM straling, kan niet meer functioneren. Niet alleen vallen dan de werknemers weg, zieke consumenten hebben 

al hun geld nodig om hun huis te isoleren en andere maatregelen te nemen. Als ze daar al geld voor hebben, want het 

kost vele duizenden euro's.

Zelfrijdende auto's zijn nog lang niet genoeg ontwikkeld om te rijden. Bovendien, de vele 5G antennes langs de wegen 

kunnen acute klachten veroorzaken die levensgevaarlijk kunnen zijn op de weg, zoals zware hoofdpijn, duizeligheid, 

verlies aan concentratie, zware hoofdpijn, hartritmestoornissen, pijn bij het hart. Deze klachten zijn aangetoond op 

plaatsen waar 5G wordt getest of ingevoerd (zie onderaan). 

Nieuwe datacentra zijn allereerst enorme energievreters. Die wil je niet als werkgelegenheidsproject in een tijd van 

klimaatverandering.

Vgl Volkskrant 17 dec 2019: "5G is een oplossing op zoek naar een probleem"

9.  AFVAL Met 5G en het Internet of Things worden miljoenen nieuwe apparaten gemaakt, wat een nieuwe berg 

(plastic) afval oplevert en grondstoffen verder laat opraken..

10. De VEILIGHEID wordt bedreigd. HACKEN, WAPENS, MISBRUIK, PRIVACY EN PERSOONLIJKE CONTROLE.
Draadloze systemen zijn onveilig, ook 5G, dat gebouwd wordt naast en bovenop de eerdere systemen en hun 

kwetsbaarheid voor HACKEN. Ook moet 5G samenwerken met andere systemen, zoals het Internet of Things. Nu al 

worden regelmatig systemen gehackt en hebben bedrijven en instanties niet de kennis om zich te beschermen. Het is 

ook gewoon te ingewikkeld, als je het tegelijk publiek toegankelijk wilt houden.  Wat gebeurt er als cruciale 

onderdelen van de samenleving worden gehackt? Denk aan ziekenhuizen, universiteiten (recent Maastricht), 

gemeentes, waterleiding. Regels instellen voor de apparatuur die gebruikt mag worden, helpt daar niet tegen. 

https://www.techzine.nl/nieuws/security/435868/oude-beveiligingsrisicos-hebben-impact-op-5g-security/

11.  5G frequenties worden gebruikt voor WAPENS, bijv. de mass control weapons uit de VS die een heftig brandend 

gevoel in de huid veroorzaken. Als iemand/ een instantie/ een bedrijf aan de knoppen draait om de straling hoger te
zetten, kan dat (nog meer) ziekte veroorzaken of dodelijk zijn. Of het kan als bedreiging gebruikt worden. Een splitsing

tussen telecombedrijf en infrastructuurbedrijf beschermt daar niet tegen. Dit gebeurt nu al bij testen met 5G, waar 
de  stralingsnorm bij meting met meer dan een factor 1000 werd overschreden en zware gezondheidseffecten 
veroorzaakte. Zie onderaan dit document.

12. Enorme hoeveelheden persoonlijke DATA kosten niet alleen veel extra energie, maar maken een perfecte 

SURVEILLANCE- EN CONTROLECULTUUR mogelijk. Big brother is watching you. Ideaal om een dictatuur op te bouwen.

Vergelijk wat China doet in de provincie XINJIANG om de bevolking onder de duim te houden en volledig te 

controleren. 

Zie Trouw "U wordt digitaal gekoloniseerd", 28-12-2019, voor voorbeelden.

13. SCHADE VERGOEDEN?! VERZEKERINGEN weigeren schade te vergoeden en zetten 5G in de hoogste 

risicocategorie, bijv. Swiss Re en Lloyds. Hoe gaat de overheid of het telecombedrijf schade vergoeden?

14. De OVERHEID functioneert ALS een BEDRIJF dat frequenties verkoopt, met een miljardenbelang. En dat 

contracten afsluit met andere bedrijven, nl de telecom. Dit maakt objectieve informatie onmogelijk. Negatieve 

gezondheidseffecten zouden er immers toe kunnen leiden dat de miljarden die zijn geïnd voor het verkopen van 

frequenties, moeten worden terugbetaald aan telecombedrijven. De overheid doet dan ook niet anders dan lobbyen 

en mensen in slaap sussen. Vergelijkbaar met de situatie van het Groningse gas, waar de aardbevingen pas heel laat 

serieus werden genomen. 

15. MENSENRECHTEN, INTERNATIONALE VERKLARINGEN EN  APPÈLS VAN ARTSEN EN WETENSCHAPPERS  De 

Neurenbergcode, ingesteld na de Tweede Wereldoorlog vanwege de testen op mensen door de nazi's,  verbiedt 

testen op mensen zonder hun toestemming. Vele artsen en wetenschappers waarschuwen al jarenlang voor de 

gezondheidsrisisco's van EM straling. Internationale verklaringen en wetten worden overtreden door de invoering van 

5G. Ik sluit me aan bij de opsomming op https://www.5gspaceappeal.org/the-appeal

Ook verder sluit ik me inhoudelijk aan bij het 5G Space Appeal

16. WAT DE OVERHEID HOORT TE DOEN
 Het installeren van 5G en het mogelijk maken daarvan door het verkopen van frequenties, is huisvredebreuk. Dat 

hoort de overheid dus niet te doen. Ook hoort de overheid te handelen vanuit het voorzorgsprincipe, de integriteit 



van het menselijk lichaam te beschermen, het milieu en de biodiversiteit te beschermen. Om alle voorgaande redenen

dient de overheid een MORATORIUM OP DE UITROL VAN 5G in te stellen..

17. ERNSTIGE GEZONDHEIDSKLACHTEN TIJDENS TESTEN MET 5G OF NA INSTALLATIE VAN 5G. MENS EN DIER ALS 
PROEFKONIJN
 A)  In MAASTRICHT zijn door Vodafone testen uitgevoerd met 5G, ZONDER DAT GEMEENTE, GGD OF BURGERS 
DAARVAN WISTEN. Het ging om de frequentie van 3,5 GHZ

Bron: https://www.dlmplus.nl/2019/09/10/gemeente-maastricht-stuurt-bezwaren-5g-naar-wiebes-inwoners-

gezondheidsklachten/

Bewoners Biesland:

*  “Jouw tip voor Wifi heeft enigszins geholpen, maar de stress in huis blijft enorm; ons huis is onbewoonbaar 

geworden.”

*  “De hele week heb ik Vodafone trachten te benaderen maar die geven niet thuis. Indirect erkennen ze wel dat er 

experimenten plaatsvinden. Ze ontkennen de Aramislaan niet, maar geven ook niet specifiek toe dat hier de 

experimenten aan de gang zijn.”

*  “Dit experiment heeft onacceptabele vormen aangenomen, wij kunnen niet meer in ons huis wonen, tevens 

voorspelt de geniepige wijze waarop het experiment gedaan wordt niet veel goeds.”

*  “Wij gaan aangifte doen bij de politie vanwege huisvredebreuk. Kunnen jullie ondersteuning leveren om dit morbide

experiment te stoppen? Het doet mij denken aan de Nazi’s, die deden dit ook zo.”

Bewoner de Heeg:

*  “Vorige week 3 dode mussen in mijn tuin, zeer vreemd, ik ben voortdurend moe en heb vaak druk op mijn hoofd”

Drie bewoners in de buurt van het Station Maastricht:

*  “Al 7 weken niet meer ongesteld, vreemd”

Bewoner Boschstraatkwartier:

*  “Veel last van slapeloosheid, oorpijn en vermoeidheid en mijn hond is onrustig sinds de zendmast op ons dak is 

geplaatst.”

Bewoner de Heeg:

*  “Net (2-9-2019) een klacht ingediend bij GGD-Zuidlimburg de gezondheidsklachten reizen hier de pan uit sinds 

halverwege juli. Wij wonen in De Heeg. Voor mij een duidelijke vorm van stralingsklachten EMV.”

*  “Vrijdag een app voor op mijn mobiel gedownload. Afgelopen weekend diverse metingen verricht. Dit weekend de 

stralingsnorm ca 4 keer met meer dan 1000 keer de wettelijke stralingsnorm overschreden gedurende 5 a 10 minuten.

Gevolg, klap op je lichaam, directe migraine aanval, pijnlijke ogen en oren, misselijkheid, extreme oververmoeidheid, 

enzovoort, enzovoort, bij meerdere gezinsleden.”

 B). In GENÈVE kregen inwoners van een flat ernstige gezondheidsklachten nadat 5G was geinstalleerd.

Bron: L'Illustré https://www.illustre.ch/magazine/5g-sentons-cobayes

Enkele verhalen:

*   Een jonge filmmaker is zeer gezond,  houdt zich absoluut niet bezig met gezondheidsrisico's van wifi en 

electromagnetische straling en slaapt altijd prima.  Plotseling krijgt hij last van slapeloosheid. Hij voelt zich thuis niet 

goed meer, alsof hij in een magnetron woont.  Als hij video's wil monteren, krijgt hij last van geluiden in zijn hoofd. 

Ook heeft hij last van hoofdpijn en vermoeidheid. Op Facebook komt hij er achter dat er drie 5G installaties zijn 

geplaatst in de buurt. En dat er meer mensen klachten hebben.  Navraag bij Swisscom leert dat er 5G testen hebben 

plaatsgevonden.

*  Zijn buurman heeft dezelfde klachten, en meer. Hij heeft zware hoofdpijnen en pijn bij zijn hart, waardoor hij denkt 

een hartaanval te hebben. Ziekenhuisonderzoek levert niets op

*  Artsen waarschuwen.

*  Gevolg: Geneve heeft de uitrol van 5G voorlopig gestopt. Wat al geinstalleerd is, wordt niet weggehaald.

C). In FRIESLAND, en eerder al in NOORD GRONINGEN, zijn KOEIEN diverse malen plotseling in paniek geraakt en door

afrasteringen heengebroken, in doodsangst. Enkele koeien zijn daardoor overleden. Dit is volstrekt abnormaal gedrag 

en het gebeurde in gebieden waar op 5G werd getest. Opnieuw zonder dat bewoners er iets van wisten. 

https://www.melkvee.nl/artikel/191780-koeien-in-paniek-mogelijk-door-testen-5g-netwerk/


